
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 16. december 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 37
Vil ministeren i forlængelse af artiklen ”Højhuset, der gemte på en grim historie: "Det
skulle aldrig være sket"” bragt på dr.dk den 13. december 2020 dele sine overvejelser om
den pågældende sag, herunder om politiets muligheder for at gå ind i sagen?
Se: https://www.dr.dk/nyheder/penge/hoejhuset-der-gemte-paa-en-grim-historie-det-skul-
le-aldrig-vaere-sket

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Karina Lorentzen
Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Søren Egge Rasmussen
formand
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